

HOW TO PRAY EFFECTIVELY

CARA ndedonga kanthi efektif



Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa ngapikake basa kasebut, hubungi kantor ing info@angp.co.za

Akeh wong sing percaya karo wong sing dikasihi utawa ora mundur, nanging ndedonga kanthi wedi lan kuatir tinimbang iman sing ngarep-arep. Iki nggawe aku golek cara ndedonga sing pasti lan uga janji sing pasti kanggo dhasar iman.

Panguwasa sing precaya

Kaping pisanan, kita kudu ngerti sapa sing ana ing Sang Kristus, lan nggunakake panguwasa minangka wong sing precaya, nglawan setan lan kekuwatane. Kita kudu ngerti

manawa lumantar Yesus kita menang kanthi tenanan. (Rum 8:37), amarga Yesus rampung ngalahake setan ing Kalvary (Ibrani 2:14; 1 Yoh. 3: 8) lan ngalahake kabeh kekuwatane Iblis. (Lukas 10:19). Iki Sabda Jahwéh, lan tegese apa sing diucapake. Iblis ora percaya yen dheweke dikalahake, nanging, amarga dheweke ora percaya marang apa-apa, terus ngalang-alangi lan ngremukake wong sing bakal menehi dheweke (1 Petrus 5: 8). Kanthi tembung liya, Setan nyoba kita kanggo ndeleng apa kita bakal gelem nyerang, utawa ora, lan sayangé, akeh banget wong sing wis lali, sapa sejatine ana ing Sang Kristus, lan Iblis minangka mungsuh sing dikalahake, lan dheweke nyerah. Nanging, kita kudu nolak setan lan aja nyerah. (Yakobus 4: 7). Kita kudu tetep tetep sabar, sanajan ana kemungkinan sing ora bisa ditindakake, lan kita bakal ngasilake panen (Galatia 6: 9), amarga ora ana Gusti Allah sing mokal, lan Panjenengane bakal menehi piwales marang wong-wong sing ngupaya marang Panjenengane kanthi yakin lan percaya ing ngarep. (Ibrani 11: 6). Gusti Yesus asring ujar "Muga- muga kayadene kaya sing sampeyan percaya" Matius 8:13; 9:29. Apa sing diarani iman?

Tuladha iman saben dinten

Petani nyebar wiji, lan sanajan dheweke ora weruh apa-apa, amarga pracaya dheweke bakal entuk panen ing wektu sing tepat. Ana wong sing lungguh ing kreta kanggo tujuan sing adoh. Dheweke ora peduli karo perjalanan. Kanthi iman ing sepur, dheweke yakin bakal tekan papan sing dituju. Akeh landasan pacu, persimpangan lan persimpangan kudu dinegosiasikake, nanging iki tanggung jawab sepur. Dheweke lungguh maneh lan maca utawa turu. Lan nalika nggawa kabutuhane marang Pangeran, ayo padha netepake kabutuhane mau marang Pangeran, lan masrahake mukjizat

marang Panjenengane. Ayo ora kuwatir karo kangelan lan masalah nalika njawab. Iki urusane Gusti Allah, lan polahe beda karo sampeyan lan pikirane ora kaya sampeyan. (Yésaya 55: 8-9). Nalika nggawa jam tangan sampeyan menyang pembuat jam kanggo ndandani, dheweke negesake supaya sampeyan wenehake nganti didandani. Dheweke ora bisa ndandani yen sampeyan nggawa. Kajaba iku, kita kudu masrahake kabutuhane karo Gusti, lan aja wedi lan mangu-mangu. Mung siji perkara sing mokal karo Gusti Allah, lan yaiku mangsuli pandonga nalika nyoba ngrampungake masalah kasebut, kanthi wedi lan ora yakin. Iki ora precaya, lan tanpa precaya ora ana sing bisa nyenengke Gusti Allah. Wacanen Ibrani 11: 6. Ayo padha dadi kaya Paulus lan Silas ing Kisah Para Rasul 16:25. Amarga njaluk tulung marang Gusti Allah, dheweke mikir babagan keagungan lan kasetyane, lan sanajan dheweke lara lan kahanan sing ora duwe harapan, dheweke ngidungake puji sokur marang Gusti Allah, lan Gusti Allah nggegirisi kunjara lan mbebasake dheweke. Yaiku iman marang kamulyaning Allah lan dudu kahanane sing ora duwe pengarep-arep. Iman ora mokal.

Piranti alus Iblis lan sikap kita

Ayo padha precaya marang Gusti Allah, lan dudu kahanan kita; ayo padha nglawan pikiran negatif sing bakal dilebokake dening Iblis. Dheweke bakal menahi saran supaya kahanane saya parah tinimbang luwih apik. Dheweke bakal nuduhake tampilan barang minangka bukti kahanan sing saya parah. yaiku gejala lan laporan medis ing kasus penyakit. Dheweke malah bakal nyebabake kanca sing dikasihi ngobrol karo sampeyan kanthi cara sing dirancang kanggo nyebabake rasa wedi lan ragu. Panjenengane bakal narik kawigatosan sampeyan ing kahanan sing padha ing urip

wong sing rampung kanthi tragedi. Dheweke bakal nambah kesenangan sadurunge pikiran sampeyan sing bakal ngalahake banget. Nanging matur nuwun marang Gusti Allah, amarga wong sing percaya, kita ora prelu ndeleng penampilan, gejala lan omongane wong, amarga kita ndeleng bukti iman, amarga ing Ibrani 11: 1 ngandhani yen iman kudu ngerti bab-bab sing ora bisa kita lakoni. ndeleng. Iman yaiku apa sing kita waca nganti suwe kaya wangsulane pandonga. Periode tunggu iki mbutuhake sabar; mbutuhake pangajab sing terus-terusan tumrap pakaryane Gusti Allah sanajan kabeh rintangan; mbutuhake perang kita terus nglawan serangan Iblis sing mangu-mangu lan ngarih-arih negatif; iku mbutuhake tandhingan sing tetep marang Gusti Allah lan janjine sing ora bisa ditindakake sanajan kabeh gagal. Iki nggawe kita nimbang janjine sing ditulis ing Sabda.

Janjine Gusti Allah

Iki minangka kontrak tertulis kanthi warna ireng lan putih, ing antarane Gusti Allah lan sing percaya, lan digawe kanggo salawas-lawase. Masmur 89:34 ujar manawa Gusti Allah ora bakal nampani janji sing wis dijanjekake. Kita kanthi aman bisa ngandelake marang Sabda Jahwéh, amarga Gusti Allah bisa netepi janjiné lan ana luwih saka sewu. (1 Raja 8:56). Abraham yakin manawa Gusti Allah bakal bisa netepi apa sing wis dijanjekake. (Rum 4:21). Dheweke ngenteni taun ganti taun. Sarah tansaya tuwa, lan kemungkinan putra ing yuswa pitung puluh taun aneh bisa diarani manungsa kanthi mokal, nanging dheweke ora nate mikir yen bisa mlebu ing pikirane. Gusti Allah wis janji - mula dadi tanggung jawabe Gusti Allah. Dheweke janji terus janji - kontrak karo Gusti Allah. Ora ana sing bakal ngganggu kapercayane. Ing wektu Gusti Allah, dheweke nampa putrane. Gusti Allah ora nate

kasep lan ora nate banget. Mulané padha diwanti-wanti, lan tetep precaya. Gusti Allah luwih gedhe tinimbang kabutuhane sampeyan.

Kaslametan

Ayo, kita uga janjeni janjine Gusti Allah kanggo kabutuhane. Apa supaya wong sing dikasihi disimpen? Wong sing kayane adoh saka Gusti Allah? Para sakabat nyebutake kasus sing angel kanggo Pangeran. "Sapa sing bisa slamet, Gusti?" dheweke takon ing Matius 19: 25-26. Yésus kandha, "Iki mokal kanggo manungsa, nanging Gusti Allah bisa uga kabèh." Gusti Allah bakal ngalem ati sing watu kasebut; Dheweke bakal ngganti sikap kasebut. Ndedonga lan pasrahake sing mokal marang Gusti Allah, ora preduli karo penampilan, lan tetep matur nuwun lan puji marang Gusti Allah, amarga kekuwatan sing bisa ditindakake mukjizat. Tegur Iblis kanggo oposisi lan njupuk kekuwatan ala ing Jeneng Yesus, kaya Paulus ing Kisah Para Rasul 16:18. Aja ragu-ragu nggunakake panguwasa sampeyan minangka wong sing precaya. Yokanan 14:13; Kisah Para Rasul 3: 6,16. Minangka wong sing ditresnani bisa uga dadi pemberontak kanthi luwih kuat tinimbang sadurunge, ngakoni manawa Setan nyebabake iki. Perang nglawan Setan terus-terusan ing wilayah spiritual liwat pandonga iman, mrentah supaya mbebasake tawanan nganggo Jeneng Yesus. Aja pundung nalika ora ana pangowahan sing nyata. Aku ujar "nyoto", amarga kita ora bisa ndeleng pangowahan sing ana ing njero ati lan pikiran wong kasebut. Oposisi minangka bukti tartamtu babagan perang spiritual sing kedadeyan. (Efesus 6:12). lan minangka wong sing precaya, kita bakal menang. Tampilake katresnan lan sih-rahmat, sanajan sampeyan bisa dikritik lan diremehake. Ing wektu sing pas, Gusti Allah bakal

maringi dalan. "Dheweke ora pengin ana wong sing dirusak, nanging pengin kabeh wong bisa ninggali dosa-dosane." (Yokanan 6:37; 1 Timotius 2: 4; 2 Pétrus 3: 9).

Marasake awakmu

Sikap sing padha kudu ditrapake yen sampeyan nedonga supaya awakmu lara. Dadi kendel lan kuwat iman. Nggunakake panguwasa minangka wong sing precaya, lan pratela yen mari miturut janjine Gusti Allah. Masmur 103: 3 "Panjenengane ngapura kabeh dosa kawula lan nyarasake kabeh penyakitku." Matius 8:17 "Dheweke dhewe sing njupuk penyakit kita lan nggawa penyakit kita." 1 Pétrus 2:24 "... Marga saka tatuné, kita wis mari." Markus 16: 17,18 "... bakal nyelehake tangane wong sing lara, sing bakal mari." Iki minangka pernyataan kasunyatan sing positif. Wong sing lara bakal mari. Iki dudu pratelan "mungkin" utawa "mungkin" utawa "yen", nanging sing positif "bakal mari". Pramila, sumangga kita pitados dhumateng pratelan kasunyatan positif kasebut, Sabda kontrak kontrak saka Gusti Allah antarane wong sing percaya karo awake dhewe, lan ngarepake wangsulan saka pandonga kita. Ing wektu sing tepat, iman iki bakal kayektenan. Gusti Allah ora bisa gagal.

Cara nambah iman sampeyan

Rum 10:17 ujar, "Iman teka saka ngrungokake pawarta, lan pangandika bisa dingerteni lumantar Sabda Kristus." Kita duwe kapercayan marang wong sing wis dikenal. Kita ngerti manawa dheweke bisa dipercaya lan duwe kemampuan. Kita nyetak iman miturut pengetahuan karaktere. Kepiye kita bisa precaya marang Gusti Allah yen ora ngerti, polahé marang kita lan kersané kanggo kita? Mula, ayo ngerti babagan kekarpane Gusti Allah kanthi maca Firman lan

nggunakake wektu kanggo tapa, ngerteni luwih akeh. 1 Yohanes 5: 14-15 ujar manawa iki menehi kita wani lan iman sing ngarep-arep bakal nampa saka Bapaké Surgawi sing maha asih , sing kepingin banget mberkahi berkah marang anak-anake. Terus percaya lan ngarepake. Gusti Allah bakal ngajeni iman sing sederhana.

Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa ngapikake basa kasebut, hubungi kantor ing info@angp.co.za

Yen sampeyan wis nemokake karahayon ana ing Sang Kristus, utawa yen sampeyan wis mberkahi liwat literatur Injil, mangga dakcritakake. Aku arep matur suwun marang Gusti Allah, bareng karo kowe, lan ngelingi kowe maneh sajroning pandonga. Kanggo literatur Injil, buku lan traktat gratis ing luwih saka 540 basa, hubungi kami :

ATI MANUNGSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)